
CONSILIUL JUDETEAN NEAMT Proces-verbal

Sinteza dezbaterilor qedintei ordinare a

Consiliului Jude(ean Neam{ din 17 februarie 2020,, ora 16:30,
intocmiti inbaza prevederilor art. 138 alin. (13) din Ordonan(a de
Urgenfi a Guvernului nr. 57 12019 privind Codul administrativ

Lucrdrile qedin{ei sunt conduse de domnul prer;edinte lonel Arsene. La gedin{d
parlicipa de drept secretarul general jude{ului, precum gi gefii selviciilor de specialitate dir.r

cadrul Consiliului Judelean.
Domnul Ionel Arsene Doamnelor qi domnilor consilieri, permiteli-mi sf, declar

deschise lucrdrile gedinlei orclinare a Consiliului Judclcan Ncam{ pentru r:are a1i fbst convoca{i
in confbrmitate cu prevederile Codului administrativ.

ln conformitate cu Dispozilia Preqedintelui Consiliului Jude{ean Neaml nr.78 din
17.02.2020 pentru rnodificarea Dispoziliei nr. 6512020 privind convocalea Consiliului
Judelean Neam{ in gedinli ordinar[, se rnodificd ora de inccpcre a acesteia din 16:00 in 16:30.

ConstatAI.rd ci la aceasti;edin{d sunt prezen{i 3l consilieri judeleni din totalul de 31

consilicri in func{ie, declar gedinla ca f-rind legal constituitd.
ln conformitate ou prevederilc Codului adrninistrativ, supun sprc aprobarc con{inutul

procesului-verbal al qedinlei desliEurati in data de 28 ianuarie 2020.
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrir,d"?
Se abline cineva?
Cu 3 I voturi ,,pcntrr-r" procesul-verbal a lbst aprobat.
h-r conformitate cu prevederile Codului administrativ, supurl spre aprobare conlinutul

procesului-verbal al qedinlei desfEquratd in data de 3l ianuarie 2020.
Cine este ,,pentrr.r"?
Cine este,,irnpotrivi"?
Se abtine cineva'l
Cu 23 voturi ,,pentru" (Arsene Ionel, Afloari Mihai, Ancloni Dragoq-Nicolae,

Apostoae llie, Boacd Dan, Bourceanu Adrian, Cosrna Florin-Mihai, Diaconu Adrian,
Grumezescu Florin, Nistor Olga, Onu Bogdan, Puqcaqu Neculai, Radu Tudorel, Asaftei Ion,
Luca Iulian, AciocArldnoae Aurel, Agdleanu Corneliu-Lucian, Banu Gabriela, Ciudin Mircea,
Dumitraqcu Dionisie, Isciuc Mihaela-E,lena, Nechita Marius-Mihai, Stoica Mihai-Doru) qi 8

,,abtineri" (Acatrinci Dumitru, Azoilei Ldcrdmioara, Buhuqanu Bogdan, Hopqa Florin Adrian,



Lucaci Gabriel, Stavarache Valentin-Constantin, Dr"rlami Lauren{iu-Cristinel, Ungurianu
Cristian), proccsul-verbal a fost aprobat.

Dornnul Cristiar.r Ungr.rianu- tu md ablin domnule preqedinte dac[ voiali sd intreba]i
dacd se abline cineva.

Domnul Ionel Arsene- V[ rog sd notali c[ domnul consilier jude{ean Cristian
llnguriar.ru se abline. Motivali-vI ablinerea!

Domnul Cristian Ungurianu - Sigur c[ la fel ca la primul proces-verbal care m-arl
ablinut, m-am ablinut Ei de la acela, le motivez pe amAndoud odat6: exist6 inexactitili la
redactarea proceselor verbalc in dreptul spuselor melc gi a celorlalJi consilieri judeleni. Pdnd

in mornentul in care veli aproba punerea pe ordinea de zi a propunerii de hotdrAre de proiect
prin care sd existe acea procedurd de rnodificare a proceselor-verbale eu am sd rn6 abtin in a
vota aceste procese-verbale.

Domnul Ionel Arsene-Am inlelcs gi este foafie bine! Sd trecem mai deparle.
Ordinea de zi propusd pentru aceastd gedinld este cea publicatd in presd gi comunicatd

qi dumneavoastrd:
l. Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale
administrate 9i finanlate din bugetul Oraqului TArgu-Neam! pentru anul 2020;
2. Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale
administrate qi hnan{ate din bugetul Comunei Grinlieq pentru anul 2020;
3. Emiterea avizului consultativ pentru Planul anual de acliune privind serviciile sociale
administrate gi finan{ate din bugctul Comunei Dragomircqti pentru anul 2020;
4. Aprobarea r,rnui acord de asociere cu oraqul Roznov pentru linanlarea in comun a unei
activitili de interes public j ude{ean;
5. Aprobarea unei asocieri cu Inspectoratul $colar Judelean Neam! in vederea realizdrii ur-rei

ac{iuni de interes public judelean;
6. Aprobarea fondurilor necesare organizdrii ;i desllqur[rii olimpiadelor si concursurilor
scolare judetene in anul 2020;
7. Aprobarea unei asocieri cu Colegiul Nalional de Infolmaticd Piatra-Neam! in vederea
realizdrii unor acliuni de interes public judelean;
8. Aprobarea suplimentirii pentru judelul Neam!, a nr"rmdrului de postuli pentlu personalul
neclerical angaj at in unitilile aparlinAnd cultelor religioase recunoscllte din Rom6nia;
9. Aprobalea suplimentdrii nurnirului de posturi finanlate de la bugetul de stat pentru
pelsonalul neclelical apar!inincl cultelor religioase recunoscute din RomAnia;
10. Modificarea HotdrArii Consiliului Jude{ean Neam! nr.207l2017;
1 1. Modificarea statului de func{ii al Direcliei Jude{ene de Evidenla Persoanelor Neam{;
l2.Modificarea Flotdrdrii Consiliului Judelean Neam! nr.29412018 privind aprobarea
documentatiei tehnico-econornice si indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de
investilii de inteles judelean ,,Reabilitare qi rnodernizare transpoft ecologic";
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13. Modificarea Hotdrdrii Consiliului Judefean Neam! nr.295l20 l8 privind incheierea unui
Acord de Paficncriat pcntru rcalizarea proiectului ,,Rcabilitare si modernizare transporl
ecologic";
14. Aprobarea docurnentaliei tehr.rico-economice pentru un obiectiv de investilii de interes
public jude{ean;

15. Aprobarea evenimentelor de turism pe care Consiliul Judelean Nearn! 1e organizeazd sau

la cale participd in anul 2020;
16. Aprobarea bugetului .ludelului Neamt pe anul 2020;
17. Repartizarea pe unitdli administrativ-teritoriale a cotei de 6%o din impozitul pe venit,
reprezentdnd Fondul la dispozilia Consiliului Judelean Neam! pe anul 2020;
lS.Aprobarea Programului pcntru acordarea finan{Srilor nerambursabile, valabil pe anul 2020;
19. Diverse.

Domnul lonel Arsene - Fac precizarea cA toate proiectele de hotirAle inscrise in
ordinea de zi indeplinesc condiliile prevdzute de ar1.136 alin.(S) din Codul administrativ,
in sensul cA sunt insolite de rapoarlele direc{iilor de specialitate Ei avizele comisiilor de
specialitate.

Supun la vot proiectul ordinii de zi:
Cine este ,, pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 32 voturi "pentru", orclinea dc zi a fost aprobati.
Inainte de a trece Ia primul punct, secretarul general al judetului doreqte sd facd o

precizare.
Doamna Daniela Soroceanu: in conformitate cu plevederile Ordonanlei de Urgen!6

a Guvernului nr. 5112019 privind Codul administrativ, dacd aveli un inteles personal in
problemele supuse dezbaterii gi votului de astdzi, ave{i obligalia sd anun{a{i la inceputul

;edinfei. Hotdrdrilc adoptate cu nerespectarea acestor dispozilii legale sunt nule de drept.
Dotnnul lonel Arsene- Dacd nu s-a anuntat nimeni, propun si intrim in ordinea de

zi.
I. Proiect de hotirire cu privire la emiterea avizului consultativ pentru Planul

anual de ac{iune privind serviciile sociale administrate qi finan{ate din bugetul
Oraqului TArgu-Neam( pentru anul 2020.

Domnul Ioncl Arsene - Rog comisiile sd prezinte avizele la accst proicct:
Domnul Neculai PuEcaEu - cornisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grun-rezescu - cou.risia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel comisia culturi, proteclie sociala - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd avizfavorabil.
Dornnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de l-rotdrire:
Cine este ,,pentru"?



Cine este,,irnpotliv["?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentrd', hotirdrea a fost adoptatd.

II. Proiect de hotirire cu privire la emiterea avizului consultativ pentru
Planul anual de ac{iune privind serviciile sociale administrate qi finan(ate din
bugetul Comunei Grin{ieq pentru anul 2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd preziute avizele la acest proiect:
Dor-nnul Neculai Puscasu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Glumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel cornisia culturd, protectie sociald - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicf, - aviz favorabil.
Donrnul Ioncl Arsene -Vd supun la vot proiectul de hot6rAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se ab{ine cineva?
Cu 31 voturi "pentru", holirarea a fost adoptatd.

III. Proicct de hotirAre cu privire la emiterca avizului consultativ pentru
Planul anual de ac(iune privind serviciile sociale administrate qi finan{ate din
bugetul Comunei DragomireEti pentru anul 2020,

Domnul Ionel Arsene - Rog cornisia juridicd sh prezinte avizul la acest pr"oiect.
Dornnul Neculai Puqcagu - cornisia buget - aviz favorabil;
Domnul Florin Grr.rmezescu - comisia servicii publice- aviz f'avorabil;
Domnul Radu l'udorel comisia cultura, proteclie sociald - aviz fhvorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia.juridici - aviz f-avorabil.
Domnul lonel Arsene - Vd sr.rpun la vot proiectul de hotf,r'6rc:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 3l voturi "pentru" hot[rArea a fost adoptatd.

IV. Proiect de hotirire privind aprobarea unui acord de asociere cu oraqul
Roznov pentru finantarea in comun a unei activiti{i de interes public.iudetean.

Dornnul Ionel Arsene - Rog comisiile sh prezinte avizele 1a acest proiect:
Domnul Neculai Puscasu - comisia buget - aviz lavorabil;
Domnul Florin Grur-nczcscu - cornisia servicii publice- aviz lbvorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd, protec{ie sociald - aviz favolabil;
Domnul Adrian Bourceanu cornisia juridiciL- aviz favorabil.
l)omnul Ionel Arsene -Vi supun la vot proiectul de hotdrdre:



Cine este ,,pentlu"?
Cine este,,impotriv6"?
Se abline cineva?
Cu 3 1 voturi "pentrd' hotildrea a fost adoptatd.

V. Proiect de hotirire privind aprobarea unei asocieri cu Inspectoratul $colar
Jude{ean Neam! in vedcrea realizlrii unei ac(iuni de interes public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiilc si prczintc avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcagu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu 'l'udorel cornisia culturd, invdlamAnt- aviz favorabil;
Dornnul Adr"ian Bourceanu comisia juridicd aviz f'avorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vi supun la vot proicctul de hotardre:
Cine estc ,,pentru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 3 1 voturi ,,pentru", hotdr6rea a fost adoptatl.

VL Proiect de hotirAre privind aprobarca fondurilor necesare organizirii si
desfiquririi olimpiadelor si concursurilor qcolare jude(ene in anul 2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiile sA prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - oomisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturS, invatAmant aviz fbvorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridici aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este ,,pentru"?
C ine este ,,in-rpotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 3I voturi ,,pentru", hotdrdrea a l'ost adoptatd.

VII. Proiect de hotirAre pentru aprobarea unei asocieri cu Colegiul Na(ional
de Informatici Piatra-Neamt in vederea realizlrii unor ac(iuni de interes public
.iudetean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sA prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pr-rqcagu - cornisia bugct- aviz favorabil;
Domnul Radu Tudolel comisia culturS, invdfdrnAnt aviz favorabil;
Dor.nnul Adrian Bourceanu comisia juridicd - aviz lavorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vi sr-rpun la vot proiectul de hotdrAre:
Cine este,,per-rtru"'l
Cine este,,impotriv["'?
Se ab{inecineva?



Cu 3l voturi "pentru" hotdrdrea a fost adoptatd.

VIII. Proiect dc hotirire privind aprobarea suplimentirii pentru jude{ul
Neam(, a numlrului de posturi pentru personalul neclerical angajat in uniti(ile
apartinAnd cultelor religioase recunoscute din Rominia.

Domnul Ionel Arsene - Rog cornisiilc sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Radu Tudorel - comisia culturi aviz favorabil;
Dorrnul Neculai Puscasu - cornisia buget- aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz t'avorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vi supun la vot proiectul de hotdrdrc:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,irnpotrivti"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentrtf' l-rotdrArea a fosl adoptatd.

IX. Proiect dc hotirAre privind aprobarea suplimentirii numirului de posturi
finantate de Ia bugetul de stat pentru person:rlul neclerical apartinind cultclor
religioase recunoscute din Rominia.

Domnul Ionel Arsenc - Rog comisiile si prezirrte avizele la accst proiect:
Domnul Radu Tudolel comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Neculai Puqcasu - con-risia buget- aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene - V[ supun la vot proiectul de hotdrdre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pentru" l-rotirdrea a fost adoptatd.

X. Proiect de hotirire privind modilicarea Hotiririi Consiliului Judetean
Neam( nr.20712017.

Domnul Ioncl Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest pl'oiect:
Dor.nnul Neculai Puqcaqu - comisia buget- aviz favorabil;
Dornnul Adrian Bourceanu comisia juridicd aviz I'avortrbil.
Domnul lonel Arsene - Vi supun la vot ploiectul de hotdrire:
Cine este ,,pentru"i'
Cine este,,irnpotrivi"?
Sc abline cineva?
Cu 3l votuli "pentru" hotarArea a fost adoptatS.
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Xl. Proiect de hotirire privind modificarea statului de func{ii al Direc{iei
Judc(ene de Eviden{a Persoanelor Neam(.

Dornnul Ionel Arsene - Rog comisiile sA prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pusca;u - comisia buget - aviz tavorabil;
Dornnul Florin GrurrezescLr comisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu comisia juridicd aviz favorabil.
Dornnul Ior-rel Arsene -Vi supun la vot proiectul de hotirdre:
Cine este ,,pentru"?
Cir-re este,,impotrivi"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi "pcntru" hotErdrea a lost adoptatd.

XIL Proiect de hotirire pentru modificarea Hotirdrii Consiliului Judetean
Neamt nr. 29412018 privind aprobarea documenta{iei tehnico-economice qi
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investi{ii de interes iudetean
ooReabilitare qi modernizare transport ecologic".

Domnul lonel Arsene - Rog comisiile sI prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Pugcaqu - comisia buget- aviz favorabil;
Dornnul Radu l'udorel - cornisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Gruurezescu comisia servicii publice - aviz favorabil;
Dor-nnul Ar,rrel Aciocdrlinoae comisia urbanism aviz favorabil;
Dornnul Adrian Bor"trceanu comisia.juridic d avi'z lavorabil.
Domnul Ionel Arsene -Vd supun la vot proiectul de hotdrdle:
Cine este ,,pentrr-r"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 31 voturi ,,perrtru" hot[rdrea a fost adoptati.

XIII. Proiect de hotirAre pentru modificarea Hotlririi Consiliului Judetean
Neamt nr.295l2018 privind incheierea unui Acord de Partcneriat pentru realizarea
proiectului,,Reabilitare si modernizare transport ecologic".

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezintc avizclc la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturi - aviz favorabil;
Domnul F lorin (iruntezcscu - cornisia servicii publice - aviz favorabil;
Domnul Aurel AciocArlf,noae - comisia urbanism - aviz favorabil;
Domnr"rl Adrian Bourceanu comisia juridici aviz favorabil.
Don-rnul Ionel Arsene - Vii supun la vot proiectul de hotdldre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?



Se abline cineva?
Cu 31 voturi ,,pentru" hotf,rArea a fost adoptatd.

XIV, Proiect de hotlrire privind aprobarca documenta(iei tehnico-economice
pentru un obiectiv de investi(ii de intcres public jude{ean.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prezintc avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puscasu - comisia buget - aviz lavorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Aurel AciocArldnoae - comisia urbanism - aviz flavorabil;
Domnr-rl Adrian Bourceanu - cornisia.juridicd - aviz f'avorabil.
Domnul Ionel Arsene Supun la vot proiectul de hotirAre:
Cine este ,,pentrf '?
Cine este,,in-rpotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 3l voturi ,,pentru", hotdrdrea a fost adoptatb.

XV. Proiect de hotirAre privind aprobarea evenimentelor de turism pc care
Consiliul Judetean Neam( Ie organizeazd, sau la care participl in anul 2020.

Domnul Ionel Arscne - Rog coniisiile sa pl'ezinte avizele 1a acest proiect:
Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultur'd- aviz favorabil;
Don-rnul Florin Grurnezescu - contisia sclvicii publice aviz favorabil;
Domnul Adrian Bourceanu - comisia julidicd - aviz favorabil.
Domnul Ionel Arsene -Supr,rn la vot proiectul de hot6rAle:
Cine este ,,pentrr.r"?
Cine este,,impotriva"?
Se abline cineva?
Cu 3I voturi ,,pentru" hotbrAlea a fost adoptatd.

XVI. Proiect de hotirire privind aprobarea bugetului Jude{ului Neam! pe
anul 2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiilc sd prezinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai Puqcagu Domnule presedinte in cadrul cornisiei s-a prezentat o

propunere de amendament, an-r inleles cd la toate comisiile s-a dat acest arleudament.
Domnul Ionel Arsene - Aveli antendamenul? V-a fost transmis la toat[ lumea? AIi

luat la cur-rostinld de amendament, toat6 lumea la comisii? Vre{i sa-l mai citeascd sau il
supun la vot?

Toli consilierii au confirmat cd au primit amendamentul.
Acest amendament este atasat Ia prezcntul proiect de hotirdre.



Domnul Neculai Puqcaqu - comisia buget - aviz favorabil amendament,, aviz
f'avorabil proiect de hotdt'Are;

Domnul Radu Tudorel - comisia culturd - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezcscu comisia servicii publicc - aviz favorabil;
Domnul Aurel Aciocdr"ldnoae con-risia ur.banisnt - aviz favorabil;
Dornnul Adrian Bourceanu cornisia juridicd- ayiz favorabil.
Dorrnul Ionel Arsene - Supun la vot anrendamentul.
Cine este ..pcntru"?
Cine este,,impotri vi"?
Se abline cineva?
Cu 3I voturi ,,pentrll" amendamentul a fost aprobat.
Vi supun la vot proiectul de hotirAre:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivS"?
Se abline cincva?
Cu 31 voturi ,,pentru" hotdrArea a fost adoptatd.

XVII. Proiect de hotirire privind repartizarea pe uniti{i administrativ-
teritoriale a cotci de 6oh tlin impozitul pe venit, reprezentind Fondul la dispozitia
Consiliului Judetean Neam( pe anul 2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile sd prczinte avizele la acest proiect:
Domnul Neculai PuEcasu - contisia buget - aviz favorabil;
Domnul Radu Tudorel - comisia cultlrrA - aviz lbvorabil:
Don-rnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz favorabil;
Domnul Aurel AciocArldnoae - comisia urbanism - aviz I'avorabil:
Domnul Adrian Bourceanu - comisia j uridici aviz f'avorabil.
Domnul Ionel Arsene - Vd supun la vot proiectul de hotdrir-e:
Cine este ,,pentru"?
Cine este,,impotrivd"?
Se abline cineva?
Cu 3 1 voturi ,,pentru" hotdrArea a fbst adoptatd.

XVIII. Proiect de hotlrire pentru aprobarea Programului pentm acordarea
finantirilor nerambursabile, valabil pe anul 2020.

Domnul Ionel Arsene - Rog comisiile si prezinte avizele la acest proiect:
Dou-rnul Ncculai Pr.rgcaqu - comisia buget - aviz favorabil;
Dornnul Radu Tudorel - comisia culturi - aviz favorabil;
Domnul Florin Grumezescu - comisia servicii publice- aviz f'avor.abil;
Dorlnul Aurel Aciocdrl6noae comisia urbanism aviz lavorabil;
Dornnul Adrian Bourceanu - comisia juridicd - aviz favorabil.



Domnul Ionel Arsene - Vi supun la vot proiectul de hotirdrc:
Cine este ,,pentru"'?
Cine este,,impotrivd"?
Se abqine cineva?
Cu 31 voturi ,,pcntru" hotirArea a lbst adoptata.

XIX. I)iverse.
Domnul Ionel Arsene Dacd aveli probleme la acest punct?
Domnul Valentin Constantin-Stavarache Domnule presedinte aE vrea si lhceli

nigte clarificdri vis-d-vis de ce se intAmpli in prezent la APASERV, chiar nu inleleg.
Adicl cronologic vorbind, evenimentcle sunt cam ciudate si creeazi premiscle pentru a
avea iar un nou pl'oces cu eventuale desphgubiri, s-a thcul un obioei din asta, adic[ vd
spun ce stiam eu.

Domnul Ionel Arsene - Proces cu cine?
Domnul Valentin Constantin-Stavarache Cu domnul Anghelu!a. Si a fbst gi pe

radio on-line.
Domnul Ionel Arsenc- Md indoiesc ci domnul Angheluli o sA dea in judecati

oompania, acolo nu-i treaba noastr6, acolo e Consiliul de Administralie.
Domnul Valentin Constantin-Stavarache - Hra bine poate dacf, il citam, si vind

domnul Stanciu Gheorghe, care cste preqedit-rte si la CA-ul cle la Trolcibuzul, unde nici
acolo nu e (neinteligibil) si sd ne ldmurcasc6.

Domnul Ionel Arsenc - Noi n-avern de ce sd vorbim cu Consiliul de Administralie,
noi trebuie sd vorbirn cu AGA, reprczentantii noqtri la Cornpania Judetcan6. Cred ci ar fi
o ingerin!5 in conducerea executivi a socictAlii si nu vrem sd o facem qi vf, sfEtuiesc sd
nu o face{i. Adica CA-ul este ales nu de noi, cste ales pe criterii obiective de o socictate
care a selectat oamenii acolo, haideli sf,-i lSsdrn sd-qi faci trcaba. Noi putem sd vorbim cu
cei care reprezintd Consiliul .ludetean la APASERV, adica puterr sd-i rugbm pe cei din
AGA pAnd in qedinla viitoare sd ne facd o informare cu situa{ia cle la APASERV. Mai
mult de atat, pot sd vd fac o informare pentru cd astAzi am fost personal la Ronrarr si anr
dat ordin de inoepcrc la proiectul european pe care-l avem de reabilitare a Spitalului de
Psihiatrie. $ti{i ca acolo rcabilithm termic panouri, tot ce inseamni echiparnente de
incdlzire qi mai n-rulte, proiectul este dc 7.000.000 si ceva dc lci. Astdzi ar-n dat ordin dc
incepere, sper ca si-Ei respecte termenele si calitatea, constructorul.

Dupd cale rr-am dus la Corr-rpania Judeleani APASERV zona Roman, am avut o
conl'erinfd de presd acolo gi am discutat cu directorul zonal qi cu noul director numit de
Consiliul de Adrninistralie de la APASERV. Dali-mi voie si vd spun cd problen.ra de la
Roman a lost o problerni pe care cei de acolo au jucat-o politic. Eu cred cd s-au fript si
ntr-i bine ce au lbcut. Problema cu apa dc la Roman putea fi rezolvat6 in2 zile pentru cd
noi avem o conducti dc la TirniqeEti la Roman care putea fi activatd cu niqte reductoare
si cu ce rnai trcbuia pe acolo, in doui zile putea fi rezolvatd probler-na pe care directorul
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zonal de acolo, n-a vrut sA o laca gi pe mine md ducc g6ndr-rl cd acolo a fbst uu sabotaj la
adresa Companiei Jude{er-re, am spus-o si in conferin{d de presii ;i v-o spun qi

dumneavoastrd, niqte oameni vor ca APASE,RV s[ nu mearg[ inainte pentru c5, poate
ulterior, o va cumpdra o altd companie judeleana foarte dornicd de altfel si lipeascd
Rolnanul pe un plet de nimic. Cred ca bdiefii 6stia se joacd cu focul si i-am spus domnului
dilector actual numit de CA ca este corect sa facd o anchetd, sE vadd cum am ajuns in
situatia asta pentru ci indifelent de interesele politice nu poti sd tejoci cu viata oamenilor
din Roman, nu pofi si laqi un oras fEra apa cdnd tu stii cd ai solutie tehnicd si rezolvi
aceastf, problemd in doui zile, in condiliile in care am scos din declaraliile fbstului prirrar
de Ronran cAnd spunea in2012, in 2013, pentru cd de asta cdnd laci declar-a{ii gdndeqte-
te cf, rimAn, iar noi suntem bdieli care citim, pentru ci problema apei la Roman e de 20
de ani si este o chestiune dc viald si de moarte si in 20 de ani nu s-a fEcut nimic.

Adicd eu ii atentior-rez pe cei care vor sA se joace cu destinele Companiei Judelerre
APASERV si cu via{a oamenilor de la Roman s6 inceteze pentru cd nu doar eu sau
dumneavoastrd ne uitdrr spl'e ce se intdmpld acolo, sunt absolut convins ci sunt niste
institulii ale statului care se uiti Ei cd intAlnirile acestea cu APAVITAL Iasi este posibil
sd 1'r fost monitolizate, habar n-am, e ceea ce cred. Asa ca haide{i si las[m lucrurile sd
(neintcligibil). Ceea ce mi-a promis dornnul Ion Picali este cA in 2 zile rezolva problema
apei de la Roman, au gdsit reductor', in 3 ore s-au apr.ovizionat cu tot oe trebuia gi ca de
fapt rninusul acela de apa care le lipsea ca Ii.omanul sa aibd 24 ore api qi sd nu intrerr.rpd
o pot rezolva cu aducliunea de la Timigegti. Aceasti poveste cd noi plitirn la Iagi pe luni,
de exemplu 3 miliarde lei dar I-ru putem incasa de la romascani 3 rriliardc pentru cd avern
pierderi de 60%.

Domnu I Va I enti n Constant i n- Stavarache -1 0o/o chi ar.
Domnul Ionel Arsene- Estc o chestiune care este reali, dar cAnd vorbeqti de viala

oamenilor si de ceea ce insearnnd un lucru vita pentru oameni, apa, i{i aslrmi oa si cornpanie
judeleand pierderea aceasta per-rtru cd eu nu cred cd doar aEa sunt pierdcri la compania
Judeteani APASERV gi nr.r mai sunt gi alte pierderi.

Domnr.rl Valcntin Constantin-Stavarache - Sunt gi firrturi. Aq vrea sf, vd intrerup un
pic n-ronologul, pentru ci voiam sI ne intoarcerr strict la conducerea APASERV si anume
chestia asta cu sirrulacrul de concurs in carc-l primegti, il descalifici, apoi ii faci
rccvaluare, il pui director dar a doua zi il pui s5-gi dea demisia.

Dornnul lonel Arsene- Eu nu cred ci a fost un sir-nulacru. Eu din ce am vizut acolo,
nu l-a pus nimeni director acolo, am vizlrt ci cci din comisie au respius ambii candidati.

Don-rnul Valentin C-'onstantin-Stavat'ache - 'I rei au fost.
Dorrnul lonel Arsene - Trei candidali, dupa care a venit o comisie de contestare

formatd din 2 oarneni care au zis cd sunt mai deqtepli decAt ceilalli 6.
Domnul Valentin Constantin-Stavarache - Printle care qi domnul Stanciu.
Domnul Ionel Arseue - Care au zis cd de la sine putere ii pun ei,, n-arn contestat qi

nu ud bag in chestiunca aceasta pentlu ci nu-i treaba noastrd insd dacd Consiliul de
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Administralie a considerat cd n-a cd;tigat nimeni concursul eu nu vreau si rnd bag si nu
nli puteti acuza de nici un pafiizanat pentru cd peste tot se spunea cd Vlad Anghelutd e
omul meu, ceea ce inseamnd cd ar fi trebuit sd fie director astf,zi.

Domnul Valentin Constar-rtin- Stavarache Pe mine nu mi interes eazd neapdrat
numirea domnului Anghelula, eu vi spun doar curr s-a intemplat: in sensul ca CA-ul dupd
ce a descalificat pe cci 3 presupuqi candidali, l-a reevaluat pe domr.rul Angheluli gi l-au
admis, l-au pus director si apoi l-au dcrnis.

Domnul Ionel Arsene - Asta vi spun: eu cred ci ai r-roqtri colegi care fac parle dir-r
ACA, trebuie sd facd o ancl-retd acolo, o verificare nu neapdrat o anchetd in care sd vedeti,
dornnul Neculai Puscasu cu domnul Dan Boaci, cum a ajuns comisia de contestare la
aceasti solulie gi cled ci dacd ceva nu a fost in reguld acolo, cred cd in calitate de agamani
trebuie sd propuneti Consiliului Judelean niste mdsuri gi va rog sd o faceli pAni in viitoarea
qedin!6, care trebuie luate la Compania Judeteani APASERV.

Ceea ce pot sd vi asigur pe dumneavoastri si pe romaqcani, dacd ne urmdresc ci
anr couvingerea cd in rnaxint 2 zile problema apei de la Roman se rezolvd pentl'u ca ceea
ce a indrdznit sf, facd conducelea zonal[ de la Roman a fost si mi mintd de doud ori c6nd
m-am dus acolo gi i-arn intrebat cu subiect qi predicat dali-mi termen in cAt timp se rczolvd
si mi-au spus cd l0 zile pAni se umplu pulurile si alte aminuntc, eu nefiind de specialitate,
tchnic i-am crezut pe cuvdnt, dar astizi mi-arn dat seama cd de fapt nu e o chestiune de
putin!6 ci de voinlh, pentru cA dacd se voia in 2 zile era rezolvati pl.oblema .

Domnnl Valentin Constantin-Stavarache O intrebare: domnul de la Roman se
mai coordoneazi cu domnul Anghelufa? intreb si eu.

Domr.rul Ionel Arsene - $i eu cred ci dacd domnul Anghelu![ a fost demis de
Consiliul de Adrninistratie, eu cred cd nu-i suflcier.rt, trebuie fEcuti o analizd, sf, vedem de
la domnul Angheluli 9i pAna la ultimul din APASERV care nu si-a indeplinit atributiile
de serviciu, toti cei care au gregit trebuie sd pliteascd.

Dotnnul Valentin Constantin- Stavarache Mai avem Serviciul Dezvoltale si
Serviciul Tehnic, avem mai rnulte comisii acolo.

Domnul Ionle Arsene- Ar trebui colegii nostri si facd acolo o verificarc.
Domnul Florin Adrian Hopqa O si vreau si iau cuvAt-rtul.
Domnul Ionel Arsene- Vd rog!
Domnul Florin Adrian llopEa Cc spuneli durnneavoastri este o chestiulrc

extrem, extrem de gravi, laptul cd niqte oameni au premeditat qi 50-60.000 de locuitori
nu au avut apd la anumitc ore sau nu qi-au platit intrelinerea.

Dor.nnul Ionel Arsene -Aceasta e convigcrea meal
Domnul Florin Adrian Hopsa Nu cred ch existd posibilitatea asta ca domnul

Anghclula sd facd asa ceva.
[)omnul Ionel Arsene- N-am vorbit de dornnul Angl.relu!5. Am vorbit de niste

oarnen i dirr zona Romanului
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Domnul Florin Adrian Hopga - $i mi se pare ceva extrem si lii populalia unui
rnunicipiu ca Rornanul ibrA apa.

Domul Ionel Arsene Da, pentru cd oamnenii asta nu intcleg, cA putem sd jucdrn
politic cat vrem noi dar lira si ne jucdm cu via{a oamenilor. ceea ce fac ei qi incearcd sd
joace barbr-rt cu interesele romascanilor nu merge. Si aici las6nd la o parte orice culoare
politicd, nu met'ge gi ron-raqcanii nu meritd a$a ceva.

Domnul Ionel Arsene-Eu vd spun cd in perioada urmdtoare o sa vedeti cd ceea ce
am afirmat astizi e si ceca ce o sA aflati cu tolii.

Don.rnul Florin Adrian IIopEa - $i ar trebui in rnod normal ca reprezentantii nostri
in AGA, reprezentantii Consiliului Judetean, cred cd ar trebui schimbali pentru cd nu prea
ne-au reprezentat. Adica au trecut cAteva luni bune qi n-am avut nicio informare.

Domnul Ionel Arsene- N-au avut ei ce si facd acolo.
Domnul Florin Adrian Hopga - Pii sunt agarnani.
Domnul Ionel Arsene- Acolo Consiliul de Administratie este puterca executivd, iar

domnii agamani periodic, sdpt[mdnal au venit qi m-au ir.rlbrrrat clr ce se intAmpla la
compania judefeani insd rnai mult decAt imi spunea si conducerea executivd pe care a
trebuit s[-i credem pe cuv6nt, pentru cd n-ai cum dac5 nu esti tehnic qi nu eqti de rneserie,
n-ai cum s5 stii.

Domnul Valentin Constantin-Stavarache -Haideli ca si vi intrerup un pic. Nu-mi
spuneti cd toli cei care sunt in CA-uri sau in AGA sunt ale$i pe criterii dc specialitate.
Domnul Stanciu qi la TROLEIBIIZUL si la APASERV e chiar aqa de specialist?

Domnul Ionel Arsene Flaideli si vd spur-r ceva: si dumneavoastri daci vd duceti la
un concurs puteli sd lua{i sau nu.

Domnul Valentin Constantin-Stavarache - Domnul Don-riute este si la CA-ul
]'ROLEIBUZUL si la APASERV.

Dornnul Ionel Arsene - Da.
Domnul Valentin Cor.rstantin-Stavarache - Specialisti. Gata, am inteles. Deci

inseamnd cd am licut qcoal5 degeaba.
Domnul lonel Arsene- Toli cei care s-au inscris la concurs, pentru ci acolo s-a dat

concurs cu o companie extern5, adic6 nu s-a lEcut concllrs de cdtre Consiliul Judetean,
s-a fdcut seleclic de dosare, aqa-i peste tot, aEa fur.rctioneazd companiile, aga-i legea.

Domnr-rl Valentin Constantin- Stavarachc Stim si noi.
Domnul Ionel Arsenc -Nu stiu cum e la dumneavoastrd, la noi asa lunctioneazh

legea.
Domnul Valentin Constantin-Stavarache M-am lirnurit.
Domnul Ionel Arsene Dacd rnai avefi alte intervenlii?
Domnul Cristian Ungurianu - Domnule pregedinte, daci-mi permiteti o interventie!
Domnul lonel Arsene Domnule Ungurianu!
Dornnul Bogdan Onu Pe scurt, domnule Ungurianu!
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Domnul Cristian Ungr.rrianu, Cronornetra{i? Dar puteli pleca domnule Onu dacd
vd plictisi{i! Nicio ploblerni, nu md deranjeazd! Vleau sd aduc in disoufie problema
directorului executiv de la DGASPC. Cum comentali faptul cA ali pus pe ordinea de zi in
vitlutea atribufiunilor preEedintelui odatd demiterea qi nu mai puneli incI odatd demiterea?
Adicf, rezultatul unei comisii de evalr.rare este (neinteligibil)

Domnul Ionel Arsene Nu am voie in termen de 6 luni din ce stiu eu!
Domnul Cristian Ur.rgurianu Nu cred cd existd interdicgia aceasla!
Domnul Ionel Arsene- Si oricurn eu mi-am exelcitat dreptul qi consilierii iudcleni

PSD au votat, durnneavoastrd v-a!i rezervat dleptul si nu participati.
Donrnul Cristian Ungulianr-r Nu, cu am participat la vot, eu personal.
Domnul Ionel Arsene Nu vi intreb cum ati votat.
Domnul Cristian lJngurianr-r A1i vdzut? ldeea este ulmdtoarea: atunci ati a\,ut

dreptul, eu nu stiu unde e prevederea aia legald care vf, impiedici s[ o mai puncfi odatd pe
ordinea de zi. Nu qtiu, dacd ne-o puteti ardta?

Don-rnul Ionel Arsene - Eu n-am spus cd rnd impiedica, ell tl-atlr spus asta!
Domnul Cristian Ungurianu Pii tocrnai de asta! E atributul exclusiv al

durnneavoastrS! Dar rrf, gdndesc ci-l pun degeaba pentru cA iar nu participati!
Domnul Valentin Constantit-t- Stavarache - Domnule pregedinte noi am avut ceva

(neinteligibil)
Domnul Cristian Ungurianu Domnule coleg, numai un pic.Totuqi chial ati putea

da o decizie iu virLutea nor,rlui Cod Administrativ, ali putea da o decizie, luali act irr cadrul
comisiei.

Domnul Ionel Arsene - Nr-r, aE vrca ca hotdrArile sd le luim impreund!
Don.rnul Cristian Ungurianu Afi vrea dumneavoastrd, dar putefi? $i ali putut in

fiecare secundd din perioada aceasta sh fi dat o decizie care era la f'el de valabila j uridic.
Don-rnul Ionel Arsene - incd oclata! Nu vrefi sd lr.rim impr.er-rn6 hot[rArile?
Domnul Cristian Ungurianu Dacd ali fi pus-o pe ordinea de zi poate cd ar fi

paft icipat toli consilierii.
Domnul Ionel Arsene Pdi n-am pus-o o datd gi n-a!i vrut?
Domnul Cristian Ungr"rrianu - $ti!i ce se intAn.rpli domnule pregedir.rte? Ne

invdnim dupd degct ca atunci cAr.rd in CA fac parle numai specialisti, niciunul nu are studii
tehnice, to{i au fost nominalizati din partea PSD.

Don-rnul Ionel Arsene - Da, dar nu noi am licut evalr-rarea!
Dornnul Cristian Ungurianu La fel si cu DGASPC-ul!
Dornnul Ionel Arsene - De unde stiu eu ci-l mai scot incd odati qi nu plecali

iar din sali?
Domnul Clistian Ungurianu - Dar dumneavoastra negali in momentul de fald

rezultatul unei comisii care a fbst instituitd de executivul Consiliului Judelean. Adicd
nega{i propriul act administrativ nepr-rnAnd pe ordinea de zi.

Dot-nnul Ionel Arsene - Nu c adevirat, eu am pus pe orclinea de zi!
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Domnul Cristian Ungurianu Trebuia s[ puncli a doua zi din nou.
Domnul Valentin-Constantin Stavaracl-re - Nu, nu, ati suplimentat pe ordinea de

zi. De asta n-am votat noi pentru ci ali suplirnentat cu 5 n-rinute inainte. Este proces.
Domnul Cristian lJr.rgurianu - Presupundrrd ca ar fi trcbuit si fie pe ordinea de

zi, dal noi stim cu tolii ca puteli da o decizie si directorul este dcmis in virtutea adresei
AN I si a rezultatelor Comisiei de disciplind.

Don,nul Ionel Arsenc - Inci odati vi spnr-r cE hotdrArile vreau sir le ludm
irnpreund.

Dounul Ct"istian Ungut'ianu Vreti dunrneavoastrA dar totodatd aveln si noi
pulerea sd dali decizia, asta era altceva. Noi vf, sustinern dacf, punefi pe ordinea de zi.
Ne dd tot concursull

Domnul Ionel Arsene -Nu-s chiar convir-rs totusi.
Domnul Cristian Ungurianr: Verificali-ne! Mai avefi la dispozilie putin tirnp!
Domnul Ionel Arsene - N-as vrea sf, v6 verific, sunteli oameni seriosi ! Dacd odat6

n-a!i votat, cred in voi, adici nu mai pot.
Domnul Cristian LJrrgurianu S-ar putea sd devinf, caduc[ in cAteva zile

hot[rdrea Comisiei de disciplina gi nu o s5 mai pr.rtern vota qi o si vd asurnati
durlneavoastrd rispunderea in plan personal, politic si adn-rinistrativ, vis-ir-vis de
statutul acestui director executiv !

Domnul Ioncl Arsene - O si analizdrl propunerea dumneavoastrd domnule
Ungurianu cu atentie.

Don-rnul Cristian Ungr.rrianu -Stiu, multumesc!
Domnul Ionel Arscne Daci mai aveti alte problen-re la Diverse? Nu, atunci

nemaifiind alte probleme inscrisc in ordinea de zi, declar inchise lucrdrile sedin{ei
ordinea de zi, declar inchise Iucririle gedin{ci.

PRE$EDtNTE,

Ionel ARSENE /
SLCRETARI II CINER+ AL JUDETULUI.

Daniela sofulcEnNu
qw,,^__-

iNrocr,ut.
Rozalica
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